
Jegyzőkönyv 
 

MGYT KGYSZ Elnökségi és a Kórházi Gyógyszerészek XIX. Kongresszusának 
Szervező Bizottsági üléséről 

 
 
 
Ideje:  2013. június 27. (csütörtök) 10:30 óra 

 

Helye:  Bajcsy-Zsilinszky Kórház 

Igazgatósági épület, Tanácsterem 

  1106 Budapest, Maglódi út 89-91. 

 

Napirend: 

1. Elnöki köszöntő, tájékoztató az eltelt időszak eseményeiről 
(Dr. Szabó Csongor) 

2. KGYSZ Jubileumi Kongresszus előkészítése, aktualitásai  
(Dr. Szabó Csongor, Dr. Higyisán Ilona) 

3. Egyebek   (Dr. Süle András, Dr. Szabó Csongor, Dr. Horváth László) 

o Tájékoztató az EAHP Közgyűlésről 2013. június 14-16. 

o Tájékoztató az MGYT 2013. 06. 14-i Vezetőségi üléséről 

o Tájékoztató a 2013-2014-évi KGYSZ továbbképző 

rendezvényekről 

o Kitüntetések előkészítése 

Jelenlévők: 

Dr. Higyisán Ilona 
Dr. Horváth László 
Dr. Iványiné Dr. Cseh Ibolya 
Dr. Kis Szölgyémi Mónika 
Dr. Süle András 
Dr. Szabó Csongor  
Szabóné Dr. Schirm Szilvia 
Dr. Szűcs Attila 
Dr. Takács Gábor 

Kimentette magát: 

Hajagosné Dr. Hümpfner Rózsa 
Dr. Krucsóné Dr. Hornyák Judit  
Dr. Szabóné Dr. Bodó Gabriella  
Dr. Szél Mária 

 

1. Dr. Szabó Csongor elnök köszöntötte a megjelent Elnökségi és Szervező bizottsági 

tagokat. Dr. Higyisán Ilona címzetes egyetemi docensi kinevezéséhez gratulált a maga 

és a KGYSZ vezetősége nevében, egyben további szakmai sikereket kívánt. 

 

Dr. Szabó Csongor a jegyzőkönyv vezetésére felkéri a Szervezet titkárát, aki jelzi, hogy: 

a 10 elnökségi tagból 8 fő jelent meg – így az ülés határozatképes. 



Napirend elfogadása. 

Szavazás kézfeltartással: látható többség, ellenszavazat, tartózkodás nincs. 

 

Elsőként Dr. Süle András beszámol a MFT-vel történt stratégiai megállapodás kezdő 

lépéseiről. A megállapodás elsősorban a tudományos együttműködésről és a 

gyógyszerkipróbálásról szól. Szeretnék, ha a klinikai vizsgálatok területén már ősszel 

elkezdődne az egyeztetés. 

 

Dr. Szabó Csongor tájékoztatja az Elnökséget a PharmaOnline-nal kialakított 

kapcsolatról. Dr. Cseh Ibolya hozzáfűzi, hogy ez a kapcsolat igen előnyös a kórházi 

gyógyszerészek részére a széles körű tájékoztatást nyújtó hírportállal, hiszen az aktuális 

gyógyszerészetet érintő híreket összegyűjtik és hírlevélben is elküldik, valamint 

publikációs felületet is biztosítanak a kórházi gyógyszerészek számára (a pécsi 

egyetemről már publikáltak is két cikket). 

 

Dr. Szabó Csongor megállapítja, hogy honlapunk aktualizálása folyamatos és kéri az 

elnökséget, hogy ezt mindenki segítse elő ötletekkel, illetve az aktuális hírek és 

események tömör bemutatásával. Felhívta a figyelmet arra, hogy a beszámolókat 1-2 

nappal az esemény után már meg kell jelentetni, hogy a tagságot naprakészen lehessen 

tájékoztatni a honlapon keresztül. 

 

Dr. Higyisán Ilona és Dr. Szabó Csongor beszámolt a Rozsnyay Mátyás Emlékverseny 

eredményeiről, annak szakmai tapasztalatairól. (lásd a mellékelt prezentáció). 

 

Dr. Horváth László elmondta, hogy az EAHP az idén Lisszabonban szervezi meg az 

akadémiai szemináriumot farmakoökonómia témában, amelyre Szervezetünk 3 főt 

delegálhat. Dr. Higyisán Ilona javasolta, hogy a megadott témában jártas kollégákat 

küldjünk, akik vagy a napi munkájukban, vagy az oktatásban foglalkoznak 

gazdaságossági kérdésekkel. Így esett a választás Dr. Kis Szölgyémi Mónika, Dr. Fittler 

András és Dr. Horváth László kollégákra, akik képviselik hazánkat a szemináriumon. 

 

2. KGYSZ XIX. Kongresszusának szervezésével kapcsolatban az alábbi tájékoztatást 

adta Dr. Higyisán Ilona, mint a Kongresszus főszervezője: 

- A ClubService már működteti a kongresszus honlapját.  

- Az előzetes kalkuláció alapján kb. 3,2 millió Ft támogatás kell a kongresszus 

zavartalan lebonyolításához. 

- A 40 éves jubileumra megjelenő Emlékkönyv kiadási költsége kb. 1,5 millió Ft, 

amelyet a kongresszus résztvevői ajándékba kapnának meg. 

- A protokoll vendégek ellátása kb. 1-1,5 millió Ft-ba kerül. 

- Két cég érdeklődött szimpózium tartásának lehetőségeiről. 

- A Human Bioplazma 60 percben szeretne szimpóziumot tartani az albumin 



alkalmazásának új guideline-járól (az albumin alkalmazásában járatos orvos 

tartaná) és cégbemutatót tartanának. 

- A TEVA 90 percet kér, amely alatt a biztonságos gyógyszerkészítés 

citosztatikummal témakört (TEVADAPTOR) és a kontaminációs teszttel végzett 

vizsgálatok eredményeit szeretné bemutatni (20 perc Dr. Órás Zsuzsanna), a 

végén OEP részvétellel a finanszírozás kérdését (tételes, eszközök) kerekasztal 

formájában beszélnék meg. Moderátornak Prof. Dr. Botz Lajost ajánljuk.  

- Preszimpózium témája az otthontáplálás lenne. Dr. Schirm Szilvia ennek 

lehetőségéről egyeztet a Fresenius-sal.  Az OEP, mint Finanszírozó is jó lenne, 

ha megjelenne. 

- Szombaton estére a fiatalok fórumát az IÁB szervezze meg (felelős: Dr. Süle 

András és Dr. Takács Gábor), amelyre 90 perc áll rendelkezésükre. 

- Szponzorok felkeresése – a kiadott és szóban egyeztetett lista alapján. 

 

3.  Egyebek: 

- Dr. Süle András beszámolója az EAHP közgyűléséről:  

• egyre nő az EAHP, megszavaztak egy nagyobb háttér személyzetet.  

• Hallgatók 1 fővel képviseltetik magukat.  

• A párizsi kongresszus jól sikerült, minden szempontból felülmúlta a 

várakozásokat.  

• Egy évi tartaléka van az EAHP-nek.  

• A 2010-es felmérés eredményeit a honlapon publikálták. Javasolták, 

hogy gyakrabban, de rövidebb kérdőívek legyenek ennek 

eredményeképpen arról döntöttek, hogy 2 évente lesznek kevesebb 

kérdést tartalmazó EAHP felmérések.  

• A szakgyógyszerész képzésben hasonlót képzel az EAHP, mint ami 

Magyarországon van. Moduláris rendszerű, egymásra épülő 

rendszert szeretnének.  

• Klinika vizsgálatok átláthatatlanságáról is esett szó, a 

gyógyszerészek szerepét is EU direktívába kell foglalni.  

• Kérték, hogy a Nemzeti felmérést az EJHP-ban közölni kellene.  

 

- Dr. Szabó Csongor beszámol arról, hogy az MGYT vezetőségi kibővített ülésén 

szó esett a Rozsnyay Mátyás emlékverseny alapszabályának jelentősen 

átdolgozásáról, mely nagy vonalakban a következőket jelenti: nem megyei 

delegálás lesz, hanem három nagy területre osztják a versenyzőket úgymint: 

közforgalom, kórház, kereskedelem és hatóság. Változik a zsűri összetétele és 

működése is. Ehhez javasoljuk, hogy 4 versenyzőnként 1 delegált tagot 

küldhessünk és a szakzsűri pontszámát számítsák be. Elhangzott továbbá a CPH 

(Budapest, 2014. április 10-12.) szervezésével kapcsolatos információ is. 

Szervezetünket jelentősen érinti az a tény, hogy a korábbi ígértekhez képest nem 



szervezhetünk külön szekciót, bár a 90 éves jubileumi rendezvény miatt le 

kellett mondanunk a saját kongresszusunkat. Kérik viszont, hogy a gyakorlati 

plenáris előadásokra témajavaslatokat küldjünk. A Gyógyszerészet Szerkesztő 

Bizottsága kéri, hogy a kórházi gyógyszerészek minél nagyobb számban 

publikáljanak a lapban. 

- A KGYSZ által szervezett őszi antibiotikum továbbképzésről a tájékoztatás a 

GYOFTEX-en és a Gyógyszerészetben is megjelent, a szervezéssel kapcsolatos 

teendőket befejezték (meghirdetés, akkreditáció, terembérlés, előadók felkérése). 

2014-ben melanoma témakörben lesz továbbképzés, az akkreditációs 

lehetőségeket Dr. Horváth László járja körül. 

 

- Dr. Horváth László összefoglalja a KGYSZ jubileuma alkalmából kitüntetésre 

beérkezett javaslatokat.  

 

Titkos szavazás (szavazólap archiválva): állami kitüntetésre, MGYT által 

adományozható kitüntetésre, KGYSZ által adományozható kitüntetésre 

 

Az állami kitüntetésre javasoltak nevét és a javasolt kitüntetést további 

felterjesztésre a Magyar Gyógyszerészi Kamarának, az MGYT által 

adományozható kitüntetéseket az MGYT Elnökségnek kell megküldeni (felelős: 

Dr. Szabó Csongor). A MGYK-ban Hajagosné Dr. Hümpfner Rózsát kérjük, 

hogy segítse a kitüntetések felterjesztését. 

 

További kérdés és hozzászólás nem hangzott el, ezért Dr. Szabó Csongor 

megköszönte az elnökségi tagok és a szervező bizottság szíves megjelenését és aktív 

közreműködését, majd bezárta az ülést. 

 

 

Budapest, 2013. június 27. 

 

 

 

Dr. Szabó Csongor 

elnök 

Dr. Horváth László 

titkár 

hitelesítő jegyzőkönyvvezető 

 

 


